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INTERPELACJA 
w sprawie miejsc parkingowych na ulicy Podgórnej 

 
Podczas mobilnego dyżuru, przeprowadzonego wspólnie z Przewodniczącym Rady 
Osiedla Chojny Dąbrowa Witoldem Michalakiem, mieszkańcy zwrócili się z prośbą o 
interwencję w sprawie dostosowania poboczy w ulicy Podgórnej do możliwości 
parkowania samochodów.  
Ulica Podgórna jak wiele innych ulic na Dąbrowie boryka się z wielkim problemem 
związanym z brakiem miejsc parkingowych. Aktualnie auta parkują na byłych terenach 
zielonych na poboczu ulicy. Niestety nieodpowiednie podłoże powoduje że niemal 
wzdłuż całej ulicy powstały wielkie nierówności utrudniające parkowanie. Wnoszę o 
właściwe przygotowanie poboczy, poprzez utwardzenie i wyrównanie terenu.  
umożliwiając w ten sposób parkowanie samochodów.  
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